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60 personen (raadsleden, burgerleden, collegeleden, organisaties en 
belangengroepen, participatieraad Goirle, inwoners, ambtenaren) 

  

 
Deze bijeenkomst kunt u terugluisteren op: 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2019/5-februari/19:30 
 

1. Opening door de voorzitter 
 

Geachte genodigden, 
 
Hartelijk welkom bij deze beeldvormende avond over de Inclusie Agenda.  
 
We vinden het belangrijk dat iedereen kan meedoen aan onze samenleving. Om die reden is eind 
2017 een Inclusie Agenda opgesteld, dat is een hele lange lijst van aandachtsgebieden en 
verbeterpunten.  
In maart 2018 is deze Inclusie Agenda behandeld door de raad. Zij hebben ingestemd met een 
gefaseerde uitwerking van de inclusie agenda. Daarnaast is besloten om in een informeel gezamenlijk 
overleg tussen raad, college, participatieraad en belangenorganisaties de prioritering van de 
verbeterpunten te bepalen.  
In dat traject - het gezamenlijk bepalen van de prioriteiten - zitten we nu. We hebben bijna 40 
belangengroepen en organisaties uitgenodigd om mee te denken en om volgorde aan te brengen. De 
reacties zijn overweldigend! We gaan proberen de avond zo goed als mogelijk te managen, zodat 
iedereen voldoende gelegenheid krijgt om inbreng te leveren. Zodat we samen komen tot een 
inclusie agenda die kan rekenen op een breed draagvlak.  
 
Wie zijn hier vanavond aanwezig:  

• Achter de tafels met microfoons zitten vertegenwoordigers van belangengroepen en 
organisaties, wethouders en raadsleden; 

• Op de paarse zitjes zitten raadsleden, burgerleden en leden van de participatieraad; 

• In de zaal zitten inwoners, ambtenaren en overige belangstellenden.  
 
Wat gaan we doen: 
We gaan elkaar informeren en daarbij gaan we op zoek naar een breed draagvlak voor de inclusie 
Agenda. Dit doen we open en transparant.  
Aan de belangengroepen en organisaties hebben we gevraagd om met de eigen achterban maximaal 
5 verbeterpunten te selecteren die volgens u als eerste uitgevoerd zouden moeten worden.  
15 organisaties hebben schriftelijk gereageerd. Al deze inbreng zal worden gebundeld en worden 
aangeboden aan de raad en het college.  
8 a 9 organisaties en instellingen zullen vanavond hun speerpunten op het gebied van inclusie aan u 
presenteren.  
We proberen voor 22:00u af te ronden. Iedere groep krijgt daarom maximaal 5 minuten. De timer 
wordt hierbij gezet, u krijgt een seintje om te gaan afronden. Na elke presentatie krijgen de 
raadsleden, de burgerleden, inwoners en vertegenwoordigers van belangenorganisaties en 
participatieraad de gelegenheid om enkele vragen te stellen. Gelet op de tijd zijn dit enkele vragen 
per presentatie.  

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Beeldvormend/2019/5-februari/19:30


 

 

Om de orde en de planning te bewaken bepaal ik als voorzitter wie van u het woord krijgt. Degenen 
die een microfoon op tafel hebben staan kunnen daarvan gebruik maken. Bij alle andere aanwezigen 
komt de voorzitter van de participatieraad, Harald Zegers, met een microfoon naar u toe.  
Na 5 presentaties houden we een korte pauze. 
 
Wat gaan we vanavond niet doen: 
We gaan geen oordeel geven, geen rangorde aanbrengen en niet voorsorteren op mogelijke 
uitkomsten.  
We gaan niet uitlopen in de tijd. We willen de inbreng van iederéén horen en om die reden wordt u 
na 5 minuten echt vriendelijk verzocht om af te ronden.  
Ook zit het er niet om na elke presentatie nog uitvoerig door te praten. Die gelegenheid bieden we u 
wel graag na afloop van deze bijeenkomst. Wellicht kunt u ook nog voor elkaar van betekenis zijn in 
het streven naar een inclusieve samenleving, zonder tussenkomst van de gemeente.   
Verantwoordelijk wethouder Marijo Immink en Harald Zegers, voorzitter van de participatieraad, 
zullen u zometeen kort toespreken.  Daarna beginnen de presentaties. Na afloop van de presentaties 
vertel ik u meer over het vervolgproces en het tijdpad wat daarbij hoort. Kunt u instemmen met dit 
programma? 
 

2. 19:35u  Woordje wethouder Marijo Immink 
Woordje Harald Zegers, voorzitter participatieraad 

 
3. 19:40u Presentaties door (de presentaties worden toegevoegd op de website): 

• Cliëntenraad Sterk Huis 

• Kinderopvang Humanitas 

• Platform Belangenbehartiging Cliënten Jeugdzorg Regio Hart van Brabant / 
Cliëntenraad Jeugdbescherming Brabant 

• Platform Gehandicapten Goirle Riel 

• Platform Minima 

• SeniorenbelangenRiel / Dorpscollectief Riel 

• Steunpunt aangepast sporten 

• Werkgroep Opvang Statushouders 
 

4. 21:45u Schets vervolgproces en afsluiting door de voorzitter  
 
Het doel van de beeldvormende fase is dat wij allen goed geïnformeerd zijn. U heeft vanavond de 
verbeterpunten gepresenteerd die voor uw achterban het meest belangrijk zijn. Daarnaast wordt de 
inbreng die u allen per mail heeft aangeleverd gebundeld. Deze inbreng wordt aangeboden aan de 
raadsleden.  
Aan deze inbreng wordt een advies van de participatieraad toegevoegd. De participatieraad heeft 
deze avond mee voorbereid en georganiseerd. Het is een flinke klus geweest. Zeker ook omdat de 
werkwijze geheel nieuw is. Het is een zoektocht om samen met belangenorganisaties, raad en 
college te komen tot verbeterpunten die als eerste worden opgepakt. Daarbij hebben we heel goed 
gekeken naar ieders rol en verantwoordelijkheid.  
 
De participatieraad gaat in kaart brengen welke verbeterpunten voor meerdere belangenorganisaties 
van belang zijn. Zij gaat op zoek naar de gemeenschappelijke delers. Vervolgens zal de 
participatieraad de verbeterpunten voor ons clusteren op inhoud. Zodat we aan de raad een 
overzichtelijk lijstje kunnen aanbieden. De participatieraad maakt bewust géén selectie. Hun advies is  
apolitiek en onpartijdig, en waarborgt het algemene belang.  
 



 

 

De raadsleden hebben vanavond vooral geluisterd, zij zijn geïnformeerd. Zij gaan de presentaties met 
de inbreng die per mail is aangeleverd én het advies van de participatieraad overleggen met hun 
eigen achterban.  
Over enkele weken worden de raadsleden uitgenodigd voor een oordeelsvormende vergadering. 
Dat is het moment waarop de raadsleden hun mening mogen geven over de verbeterpunten en het 
advies van de participatieraad. Het doel van die oordeelsvormende avond is dat de raadsleden 
komen tot een overzichtelijk lijstje van verbeterpunten dat als eerste wordt opgepakt. De raadsleden 
gaan prioriteren. We streven er naar om te komen tot een overzichtelijke lijstje van 5 tot 7 
verbeterpunten.  
Dat lijstje komt in een raadsvoorstel, waarbij wordt aangegeven wat de consequenties zijn van elk 
verbeterpunt, denk aan kosten en capaciteit. Als we alles op een rijtje hebben dan kan de raad op 
basis van het raadsvoorstel een besluit gaan nemen.  
 
Alle belangengroepen ontvangen het advies van de participatieraad én een uitnodiging om de 
oordeelsvormende vergadering als toehoorder bij te wonen. De datum van de oordeelsvormende 
vergadering is nu nog niet bekend. De regiegroep zal op korte termijn een datum prikken.  
 
Stel dat u na vanavond nog iets kwijt wilt. U heeft deze avond bijvoorbeeld net te weinig tijd gehad 
om nog iets onder de aandacht te brengen of toe te lichten, dan hoeft u niet teleurgesteld naar huis. 
De participatieraad heeft aangeboden dat u dan met hen contact kunt opnemen.  
 
Tot slot geef ik de wethouder Marijo Immink en voorzitter van de participatieraad Harald Zegers 
graag kort het woord om te vertellen hoe zij de avond hebben ervaren.  
 
 
21:50 Graag dank ik de participatieraad voor de voorbereiding. Ook dank ik alle belangengroepen en 
sprekers voor hun inbreng, en uiteraard iedereen bedankt voor de belangstelling en aanwezigheid. Ik 
nodig u allen graag van harte uit voor de borrel. 
 


